



PROTOKOLL

Sammanträde med institutionsstyrelsen
2018-05-14

Ekonomisk-historiska institutionen

Närvarande ledamöter:

Fredrik Sandgren (ordförande/sekreterare), David Dellstig, Lars Fälting, Kristina Lilja, Nikolas Glover, Karin Ågren, Mats Morell, Petra Millbert, Ylva Hasselberg, Pamela Tipmanoworn, Jonas Söderqvist

§1	Öppnande	Ordföranden förklarade sammanträdet öppnat.
§2	Justering	Till att, förutom ordföranden, justera protokollet utsågs David Dellstig.
§3	Kallelseförfarandet	Styrelsen godkände kallelseförfarandet.
§4	Dagordning	Styrelsen godkände dagordningen (bilaga 1) och beslutade att stryka "Övriga frågor" och därmed ändra i ordningen.
§5	Föregående mötesprotokoll	Inga kommentarer angående föregående mötes protokoll.
§6	Meddelanden	
	Prefekt	Fredrik S meddelade den beslutade flytten av arkivet kommer att ske inom den närmaste tiden. Fredrik S meddelade att ett personalmöte kommer att hållas 21 maj, med fokus på lönerrevision. Fredrik S meddelade att upptaktsmöte kommer att avhållas i Uppsala 27-28/8. Fredrik S påminde om åtgärdsmöte som en uppföljning till medarbetarundersökning tisdagen 22 maj. Fredrik S meddelade att den senaste utvecklingen i stipendiefrågan verkar vara att den typ av stipendier som Handelsbanken står för fortsatt kan vara tillåtna för att finansiera doktorander.
	GU studierektor	Kristina L meddelade att UU lanserat ett nytt pedagogiskt program.

Kristina L meddelade att vi har goda prel. antagningstal till ht-18.

Kristina L återgav huvuddragen i den diskussion om institutionens uppdrag på Ekonomiprogrammet som nyligen skett. Omfattningen ifrågasätts inte, men Fek vill gärna ha termin 1 för sig själva. Möjligheten att skapa en ny kurs ev. tillsammans med Kulturgeografen har lyfts. Ett grundläggande problem dock om kurs kan vara obligatorisk eller ej.

AN studierektor

Ylva H meddelade att samhällsvetarprogram tar in ca 80-85 studenter. I nuläget 4 som valt ekonomisk historia som förstahandsval.

FU studierektor

Mats M meddelade att handledarmöte hållits där man dels diskuterat doktorandernas nuläge, dels resonerat kring handledarkollegiets sammansättning. Det finns ett stöd för att låta alla disputerade forskare medverka i kollegiet.

-
- | | | |
|-------|-----------------------------------|---|
| §7 | Utlysning av vik. lektorat | Styrelsen godkände förslaget (bilaga 2) att utlysa ett vik. lektorat för Sofia Murhem under perioden 1/7 – 15/11 2018. |
| <hr/> | | |
| §8 | Kursplaneändring | Styrelsen godkände förslaget (bilaga 3) att ändra text i alla relevanta kursplaner kring särskilda skäl för anpassad examination. |
| <hr/> | | |
| §9 | Tid för nästa möte | Tid för nästa möte kommer att beslutas senare i augusti 2018.. |
| <hr/> | | |
| §11 | Mötets avslutning | Ordförande avslutade mötet |
-

Vid protokollet

Fredrik Sandgren

Justeras

Fredrik Sandgren

David Dellstig